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 ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE LA MARINA DEL PORT I LA MARINA  
DEL PRAT VERMELL 

 
Data: 11 d’abril de 2016, 19h 

Lloc: Casa de l´Agricultura, C. Ulldecona 21-33 

Presideixen  el Consell de Barri: 
Regidor: Sr. Jaume Asens Llodrà 
Vicepresident Consell de barri de la Marina de Port: Sra. Neus Borrell 
Vicepresident Consell de barri de la Marina del Prat Vermell: Sr. Manuel Coronado 
Consellera del Territori:  Sra. Esther Pérez 
Conseller Tècnic:  Sr. Xavier Farré i Parisé 
        
Conselleres/es: 
Sr. Albert Deusedes, PSC 
Sr. Ángel Federico Lao Peña, C’s 
Sra. Marta Alonso, ERC 
Sra. Georgina Lázaro, CIU  
Sr. Jose Antonio Calleja, PPC 
 
Representats de les entitats: 
AAVV Eduard Aunós 
Associació Mitjans de Comunicació Local 
Sants3 Radio 
Associació d’amics de la Marina Zona Franca  
Centre d’Estudis de Montjuïc 
AVV La Cadena d’Estrelles Altes 
Associació de Comerciants la Marina 
AVV El Polvorí 
AVV Plus Ultra 
Engranatge 
Assemblea la Marina 15M 
Artistes de la Marina 
La Marina Viva 
Centre Social Can Clos 
Coordinadora Associacions de veïns i comerciants de la Marina 
La Marina FM 
UE La Marina 
 
Tècnics i tècniques municipals: 
Sra. Teresa Esteve (Tècnica de Barri de la Marina de Port) 
Sra. Amor González (Tècnica de Barri de la Marina del Prat Vermell) 
Policia Comunitària 
 
Veïns i veïnes: 16 
Total assistents: 46 
 
Ordre del dia 

1.- Aprovació acta sessió anterior 
2.- Noves Vicepresidències del Consell de Barri 
3.- Informacions Mobilitat: metro, bus, bici... 
4.- Informacions Pla d’Actuació Districte (debats fets, propostes a la web...) 
5.- Informació procés de selecció Open Camp 
6.- Altres Informacions 
7.- Torn de Preguntes 
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1. Aprovació acta sessió anterior 
 

Esther Pérez, Consellera del barri, dona la benvinguda a les persones assistents, llegeix l'ordre 
del dia i informa que s’avançarà el punt 6 d’Altres Informacions per part del Regidor. Sense cap 
esmena es dóna per aprovada l’acta de l'anterior reunió.  
 
2. Noves Vicepresidències del Consell de Barri 

 
S’informa que la Comissió de Seguiment proposa les candidatures de Neus Borrell com a 
Vicepresidenta del Consell de barri de la Marina de Port, en relleu del Sr. Francesc Boix, i de 
Manuel Coronado com a Vicepresident del Consell de barri de la Marina del Prat Vermell, en 
relleu del Sr. Jordi Cortés. Ambdues candidatures són aprovades per unanimitat. 
 
3. Altres Informacions (punt 6) 
 
A continuació el Regidor Jaume Asens informa sobre les qüestions sorgides arrel del darrer 
Consell de barri i de la trobada amb l’Alcaldessa:  
 
• Instal·lació definitiva de la màquina expenedora de títols: s’ha fet després del període 

de prova i d’esperar un temps per valorar el seu ús. 
• Taula de mobilitat: es fan trobades mensuals amb la presència de personal tècnic de 

l’Ajuntament i representants de TMB. S’està treballant la documentació base per elaborar el 
Pla de Mobilitat Urbana del barri. 

• Metro: l’acord és mèrit dels veïns/es que porten anys lluitant perquè el metro arribi al barri. 
És competència de la Generalitat però l’Ajuntament amb el recolzament dels diferents 
grups municipals va fer una proposta per desencallar la situació, que dependrà de 
l'aprovació dels pressupostos. S'ha fet un preacord polític i s'espera concretar el protocol.  

• Pla de barris: s’ha inclòs la Marina en el Pla de barris de la ciutat, un ambiciós projecte 
que pretén cosir les desigualtats dels barris més vulnerables. S’ha fet una primera reunió al 
Districte per veure com es desenvoluparia i més endavant es parlarà abastament. 

• Pla de xoc per disminuir les desigualtats existents en l'àmbit de la salut: es va fer un 
debat amb professionals en el marc del PAD, degut a que han observat l’augment de 
l’angoixa entre els joves a causa de problemes laborals i econòmics de les famílies. La 
intervenció passa per disminuir l’absentisme escolar i revertir les situacions de risc. 

• Pobresa energètica: S'ha inclòs el barri entre els primers que han disposat d’una oficina 
per donar informació i treballar-ho, projecte pilot que s'està estudiant d’estendre a la ciutat. 

• Desnonaments: s’informa que la Marina i Poble-Sec són dels barris més afectats. Des de 
la Taula d’emergència, els actors implicats i el Districte s’ha aconseguit ajornar tots els 
desnonaments previstos, trobant solucions a llarg termini o derivant aquestes persones en 
risc a pisos d'emergència social. No sempre s’arriba a temps perquè és un servei nou que 
requereix molta coordinació i per això ara mateix s’està buscant solució a un cas concret.   

• Recuperació de la memòria històrica: hi ha una reclamació assumida des de 
l’Ajuntament, vinculada a l’Associació del memorial SEAT, per posar el nom a un espai de 
la Marina d’Antonio Ruiz Villalba, assassinat durant les mobilitzacions dels treballadors/es 
de la SEAT. Estava demanat a la ponència del Nomenclàtor des del 2006, vinculat al 
polígon, però juntament amb el Grup de memòria històrica del Districte s'ha pensat que la 
urbanització dels nous carrers era un bon moment, així que només es proposa el canvi d'un 
lloc per un altre. Es recorda que l’Associació ho ha fet públic en diversos consells sense 
oposició de ningú i per això se li dóna suport. També es recorda la reivindicació i el 
compromís de posar el nom d'una dona per donar visibilitat a les dones de la Marina. 

• CIEs: s'anirà informant ja que el treball és molt incipient, amb el mandat del Ple de 
l’Ajuntament i del Parlament on la majoria dels partits polítics demanaven el seu tancament.  
 

3. Informacions Mobilitat: metro, bus, bici... 
 
A continuació Esther Pérez informa sobre les darreres novetats en l’àmbit de la mobilitat:  
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• Metro: existeix un compromís polític i quan es tanqui el protocol, representants de la 

Generalitat i l’Ajuntament l’explicaran a la Taula de mobilitat per conèixer els detalls.  
• Taula de mobilitat: s'ha convertit en un grup de treball àgil. En la darrera sessió es va 

acordar la documentació base del PMU, que se'ls pot fer arribar. Es preveu acabar el tràmit 
en un parell de mesos i el compromís és que l'empresa encarregada assisteixi a les taules 
per anar informant de l’avenç, treballar-ho entre tots/es i acabar a finals d’any. 

• Carrils bici: Aquest 2016 BIMSA executarà la connexió amb el polígon de la Zona Franca, 
tan per bicis com per vianants, El carril de Passeig Zona Franca es treballarà a la Taula de 
mobilitat per poder executar-lo l'any 2017 i al 2018 hi ha el projecte pendent de treballar 
d’anar incorporant carrils bici en carrers no tan prioritaris del barri.  

 
A continuació sobre un torn de paraules: 
 

Comentari / pregunta Resposta 

Helena comenta que la màquina expenedora 
està molt bé però no s'ha inclòs el títol T4. 

Esther Pérez respon que efectivament s'està mirant 
per incloure’l. 

Joan pregunta si l’amplada del carril bici és 
sempre la mateixa o depèn de la vorera o del 
carrer. 

Esther Pérez respon que la mida mínima i màxima,  
que no coneix exactament, respon a uns estàndards 
de seguretat pels ciclistes. A la Zona Franca les 
bicicletes no aniran per la vorera sinó per la calçada. 

Francesc pregunta el per què es va dir que les 
obres del metro començaven el 15 de febrer. 

Esther Pérez respon que se li ha de demanar 
aquesta responsabilitat i per què no han començat al 
Sr. Rull, que és qui ho va anunciar. 

Tomàs pregunta si es podria aconseguir 
anomenar el carrer o Plaça en aquest 45è 
aniversari, que es compleix el 18 d’octubre. 

 

Esther Pérez respon que el 18 d’octubre hi ha un 
acte previst per l’Associació Memorial SEAT i el 
president també ho està treballant. S’ha demanat 
informació sobre els terminis i el procediment.  

J. Antonio Reyes saluda els nous vicepresidents 
i aquells que han fet possible el consens entre la 
Unió d’entitats, la coordinadora i la resta 
d’entitats per aquesta elecció, que ha de 
continuar. Recorda que hi ha propostes sobre el 
traçat des del Polvorí i Can clos, ja que quan es 
fan acte queden aïllats. Insisteix que se'ls tingui 
en compte per no haver de fer mobilitzacions.  

Es pren nota de la demanda. 

Julio Baños diu que el barri està molt bé però no 
hi ha cap zona peatonal o d'esbarjo i han d'anar 
a Sants, la Bordeta, etc. Demana que s’estudiï 
dedicar-hi una zona del barri. 

Esther Pérez recorda la reivindicació de remodelar el 
Passeig Zona Franca en un bulevard o rambla. Com 
que en un futur molt proper no és possible, hi ha el 
compromís de pacificar el trànsit i així fer un primer 
pas per tenir un lloc on passejar. 

Vicenç, en nom de l’AAVV Cadena d’Estrelles 
Altes, comunica la dimissió del president de 
l’AAVV i informa que el Vicepresident Felipe 
Mayoral assumeix la presidència de l’associació.  

Pregunta per què no s’ha consultat a les entitats 
veïnals sobre el pla de salut. 

Els felicita per tirar endavant el canvi de nom 
però puntualitza que la memòria històrica no 
només s'ha d’enfocar des de l’àmbit social del 
barri i s'ha d’aprofundir en tots/es els temes.  

Esther Pérez respon que va ser un debat del PAD  al 
que es va convocar professionals i entitats que 
treballen dia a dia amb joves per tractar el temes com 
l’angoixa, agressivitat i problemes de salut mental.  

El nom no l’ha decidit el Districte sinó que s’hi ha 
donat suport perquè ja estava acceptat i només s’ha 
fet el tràmit de modificació. Es comentarà amb la 
Comissió de seguiment com consensuar i treballar-ho 
conjuntament.  

Ja existeix el compromís que l’empresa hagi d’assistir 
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Demana que l’empresa que tiri endavant el PMU 
treballi en col·laboració amb les entitats veïnals. 

a les reunions de la Taula de Mobilitat 

Oriol Granados pregunta fins on està previst fer 
el carril bici i si hi ha alguna possibilitat de fer 
una estació que faciliti l’accés a Santiveri per 
evitar que quedi aïllat. Sobre el bus demana si 
alguna de les línies podria passar pel C. 
Encuny, com va fer fa temps, que permeti una 
sortida al passeig de la Zona Franca. 

 

 

Es respon que TMB va considerar complicat posar un 
altre cotxe per reduir la freqüència del 13 i en la 
darrera Taula es van aportar idees per solventar el 
problema: modificar trajectes de busos evitant 
afectacions, que el 13 no continuï fins a Montjuïc 
(reduint freqüència perquè el trajecte serà menor), o 
jugar amb parades que es solapen amb el 125. S'ha 
de treballar més per intentar solventar-ho malgrat 
TMB ho vegi complicat. Afegeix que no es pot oblidar 
cap part i Santiveri ha de quedar unit al barri. En la 
xarxa octogonal de l'anterior equip de govern es van 
plantejar línies de busos que hi passaven però no es 
farà fins que s’acordi amb veïns/es i la Taula.  

Roberto informa que a Gran Via, a la parada 
d’autobusos de la campana, estan posant 
jardineres. S’ha de baixar de la vorera per 
passar i demana que s’estudiï abans que se’n 
posin més. A Gran Via (Ciutat de la justícia) 
sol·licita que si es pot es marqui la vorera per 
evitar que les motos hi aparquin. 

Esther Pérez respon que les jardineres es van posar 
per setmana Santa, s'està treballant amb els serveis 
tècnics del Districte i es parlarà amb Parcs i Jardins.  

Aquest tram després del C. Joan Gris és l’Hospitalet 
de Llobregat, se'ls passarà la demanda. 

Felipe Mayoral es mostra d'acord en buscar un 
nom de dona, com Teresa Claramunt, però 
també d'altres tipus de noms. Helena afegeix 
que es potencia la memòria històrica però als 
carrers encara existeixen plaques franquistes. 
Tomàs coincideix que hi ha d'haver presència 
femenina als barris i demana que es tingui en 
compte la proposta de Malala, representant els 
drets de les dones. Dori García hi està d'acord 
però recorda que al barri també hi ha gent que 
ha lluitat. Demana que es tingui en compte la 
proposta de Maria Jose Vázquez, dona del barri 
que va morir fa 5 anys, del col·lectiu de 
persones amb discapacitat, medalla d’honor de 
la ciutat, que va fer que Barcelona fos una de 
les ciutats més accessibles. 

El Regidor recorda que les memòries han sigut 
potenciades o no depenent de qui hi ha al govern. 
L’objectiu és recuperar-les de forma progressiva, com 
un dret a recuperar la memòria democràtica, 
especialment la que genera més consens. La Llei de 
la memòria històrica obliga per exemple a anar 
adequant l'espai públic (per exemple plaques 
franquistes), amb interlocució amb els veïns/es per 
evitar molèsties. Per exemple el nom del barri 
d’Eduard Aunós pot generar conflicte i per això cal 
fer-ho de forma progressiva i fer accions per 
pluralitzar la memòria donant informació. Tot el tema 
de memòria històrica s'està treballant i sobre el 
protocol del Nomenclàtor diu que la majoria són 
iniciatives populars. 

 
El Regidor afegeix que el Govern comparteix l’opinió sobre els CIEs amb moltes entitats de 
drets humans o el Síndic de greuges: són una anomalia i no garanteixen els drets humans 
durant l'estància d'aquelles persones que han marxat de les seves condicions d’origen de 
forma irregular i han de ser expulsades. No tenen els drets implícits a la condició d'interns de la 
resta de presos malgrat que no han comès cap delicte. Per això es va aprovar una mesura de 
govern al Ple i al Parlament, així que el que es faci es farà en un marc competencial i legal.  
 
4. Informacions Pla d’Actuació Districte (debats fets, propostes a la web...) 

 
Esther Pérez informa que el dia 9 va finalitzar el termini de la recollida de propostes en debats 
presencials, la plataforma digital i altres aportacions d'entitats i ciutadans/es per l'elaboració del 
PAD, que encara es poden consultar. Les més destacades són: residència de gent gran, pipi 
cans, espais especialment per joves, temes de mobilitat (metro, bus, bici), neteja del Passeig 
Zona Franca, ampliació dels punts multimèdia, obertura del barri al mar, revisar els criteris 
d’aparcament de persones amb mobilitat reduïda, PIAD, centres cívics de qualitat, piscines al 
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barri, ampliar espais de reforç escolar, posar en valor el patrimoni del barri, escola de música, 
GUB de proximitat, ascensor al Polvorí, casals de barri, tallers d’oficis, habitatge públic, etc. 
Fins a finals d'Abril es treballaran les propostes i el PAD es tancarà la 1a setmana de maig per 
continuar amb el procés, fer-ne el retorn i negociar amb resta de grups.  
 
Vicenç Larrocha diu que la Unió d'entitats i la Coordinadora de barri estan refonent les 
propostes i pregunta si encara es podran presentar. Dori Garcia diu que el procés participatiu 
és més a nivell individual i les entitats han volgut fer un treball conjunt recollint totes les 
propostes sorgides. Esther Pérez respon que sí se'ls pot fer arribar. Helena creu que la web 
està molt bé però no tota la gent del barri pot participar i pregunta si han anat a explicar-ho a la 
gent gran i se'ls ha facilitat mitjans tecnològics. Es respon que s'han fet debats presencials amb 
casals de gent gran i se'ls ha explicat com fer-ho via web. A través del Consell sectorial de gent 
gran també s'ha treballat el tema, s'han fet debats i se'ls ha explicat com aportar suggerències.  

 
Juan Antonio Reyes comenta la noticia amb el nombre de persones que han participat en 
aquest interessant projecte (de les quals 350 a la Marina), en ressalta les propostes més 
representatives i demana com es pot fer per que participin més ciutadans/es i ampliar-ho. 
Considera que a la Marina participen els de sempre i hi ha la necessitat de buscar més 
mecanismes perquè s’impliqui més gent a participar. Es respon que a més de les 350 cal tenir 
en compte les persones i diferents col·lectius que han fet aportacions més enllà de la web i les 
reunions més tècniques. Jaume Asens informa que mai s'havia fet un procés tan participat com 
aquest i s'han recollit 10.300 propostes, 200.000 visites, 22.000 registres i 428 cites presencials 
on han participat 11.000 persones. La idea de la web era incentivar la participació especialment 
de joves que no participen en els debats més reglats. Xavier Farré diu que el rànking de 
votacions és un input més i que no es posa en dubte la representativitat de les entitats, però 
sense negar la realitat social dels veïns/es i la necessitat d’eines de participació directa.  
 
Tomàs diu que a l’última Comissió de seguiment es va donar la data límit del dia 9 i alguns 
veïns/es han entregat 440 firmes per proposar 8 punts i pregunta si es tindran en compte quan 
s’elabori el PAD. Es respon que les actuacions presentades a través de Districte o les 
tècniques de barri també es tenen en compte, s'han recollit i entren en el procés.  
 
5. Informació procés de selecció Open Camp 
 
Esther Pérez informa que des de Barcelona Activa es van convocar unes 200 places vacants 
per treballar a l’Open Camp, per persones inscrites al SOC i en 5-6 perfils laborals pels que han 
rebut milers de sol·licituds (la web i les cites es van saturar a l’inici del procés). De cadascun 
d'ells es va fer una trobada a Barcelona Activa i a la Marina es va explicar el procés, places, 
tasques, etc. Ser dels barris de la Marina, Poble-Sec i la Bordeta no és un requisit però sí és un 
mèrit a tenir en compte. Més endavant se'ls explicarà el resultat final del procés.  
 
6. Torn de Preguntes 
 

Comentari / pregunta Resposta 

Es pregunta per l’estat del poliesportiu i la 
piscina.  

Es respon que és un punt complicat en aquest 
mandat perquè la reserva d'espai està feta però han 
de ser piscines d'abonats, fet que comporta un 
problema amb les piscines de l'entorn (l’IBE demana 
una rendibilitat i que no afecti altres equipaments). 
S'han de recopilar dades sobre quantes persones de 
la Marina estan anant a les altres piscines (es 
demana que es tingui en compte les persones que 
van a l'Hospitalet i els nens/es). Una altra opció és 
treballar amb l’Hospitalet o arribar a un acord amb 
alguna piscina privada del barri com el Club Natació 
Montjuïc, que en principi hi estan oberts.  
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Vicenç Larrocha pregunta quina utilitat té el punt 
d'assessorament laboral de Barcelona Activa 
(Barqueno), ja que en rebre el correu sobre 
l’Open Camp i d'acord amb la resta de la Junta 
es va creure convenient adreçar-hi als veïns/es, 
però allà no se’ls va saber informar.  

Afegeix que les Picornell només serveixen per 
una pràctica esportiva o lleure a l'estiu, però els 
veïns/es necessiten una piscina amb 
determinades característiques. 

Teresa Esteve aclareix que es va enviar la informació 
a les entitats i que Barcelona Activa té un punt 
d’assessorament de dilluns a divendres amb horari 
determinat i un programa establert. Tot i que 
Barcelona Activa faci la selecció les tècniques 
d’aquest punt no tenien l'encàrrec de donar 
informació, només d’oferir la sessió informativa més 
endavant. L’Open Camp adreçava als veïns/es a  
Barcelona Activa del C. Llacuna, no a la Marina. 
Esther Pérez afegeix que quan un encàrrec és de 
tanta envergadura en general s’informa des de 
Barcelona Activa i no des del barri. 

Roberto diu que no coneix el projecte i vol 
mostrar discrepància en quant als sous i les 
franges d’edat que estan buscant.   

Es respon que els tècnics cobraran 850 euros nets. 
No es considera un salari digne i se'ls hi recordarà a 
l'empresa. 

Dori Garcia està d'acord que l’IBE es preocupi 
per la rendibilitat però demana que a part dels 
aspectes econòmics es tinguin en compte els 
beneficis socials. 

Es pren nota de la demanda. 

Tomas diu que l'actual poliesportiu polivalent 
que té un pressupost assignat de 4,8 milions 
d'euros, aprovat per l'anterior govern municipal, 
s'hauria d'haver destinat ,en primer lloc, a la 
construcció  de la piscina i el gimnàs previstos, 
ja que tenim instal ·lacions poliesportives en la 
Bàscula. El districte ha de seguir el projecte 
prioritzant la piscina. 

Es pren nota de la demanda. 

Rosalia informa que quan es va portar la 
informació als joves del barri 2 dies abans de la 
xerrada de l’Open Camp ja no hi havia places. 
Pregunta qui portarà la supervisió dels 
contractes de treball.  

Es respon que el dia 6 encara hi havia places de les 
categories auxiliars i en principi es van obrint places. 
Barcelona Activa i l'empresa estan fent la selecció 
però una tècnica del Districte està fent el seguiment. 

Antonia demana que no es doni més voltes i 
que facin una piscina. 

Es respon que volen una piscina però està resultant 
més difícil del que es pensaven. Hi ha bona voluntat 
per oferir una altra possibilitat però en cap cas es 
renuncia a la reivindicació de la piscina. 

Oriol Granados diu que l’Open Camp no va 
passar mai per la Comissió de la Muntanya de 
Montjuïc, presidida pel Regidor. S'hauria d’haver 
parlat prèviament d'un tema important com és 
l’increment de mobilitat de l'Open camp, que 
requereix fer un estudi i la  implementació d'un 
pla de mobilitat, ja que es necessita una 
afluència diària mínima per la seva rendibilitat.  

Es respon que s'han previst més de 5.000 vehicles 
diaris però ells no comparteixen la previsió. De 
l'existència de la Comissió se’n van assabentar fa 
poc i es va passar a Districte. Es recorda que aquest 
projecte és heretat però com que s'ha de fer s'intenta 
que almenys es tingui en compte la gent del barri.  

Julio Baños no troba encertat estudiar les 
persones que pugen a les Picornell o altres, 
perquè molts veïns pròxims ara no van enlloc.  

Es pren nota de la demanda. 

Abdó Florencio considera que la piscina no té 
perquè ser un servei rentable i diu que l’Open 
camp es va comprometre amb les associacions 
de comerciants a crear 240 llocs de treball, dels 

Esther Pérez respon que en un projecte de ciutat es 
pot exigir només que les persones estiguin a l'atur i la 
titulació, però sí que és valorable que siguin 
d’aquests barris en concret. L’empresa pot garantir 
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quals 120 eren garantits pels barris afectats (a 
part de 115 especialistes i 930 treballadors/es 
indirectes). Recorda també que TMB va dir que 
no posaria més línies però si augmentaria la 
freqüència de bus segons la demanda.  

120 llocs però com a institució no se’ls hi pot exigir 
perquè legalment no està permès. En tot cas es pot 
comprovar si realment es fa, fer el seguiment.  

 

Helena els felicita per la programació de teatre 
de la Sala Pepita Casanelles i agraeix la feina 
del CC Casa del Rellotge. Lamenta que el barri 
no conegui que es fan sessions de teatre o 
dansa de molta qualitat i no augmenti l’afluència 
de públic. creu que es demanen moltes coses i 
quan es tenen no s’aprofiten.  

Esther Pérez ho agraeix i diu que es buscaran 
maneres de fer més publicitat. 

 

Dori Garcia demana que no prioritzin clàusules 
econòmiques en els concursos públics sinó les 
tècniques i socials, tenint en compte que altres 
clàusules poden fer que les empreses que 
guanyin concursos apliquin criteris més socials. 

Es pren nota de la demanda. 

Joan demana que es permeti l’adhesió o 
col·locació de grafits i enganxines en llocs 
concrets, sempre que siguin culturals (per 
exemple poesia). 

Es pren nota de la demanda. 

Felipe Mayoral diu que es va netejar el C. Mare 
de Déu del Port i espera que no sigui puntual. 
Demana que els serveis tècnics del Districte 
tinguin en compte el transformador ja que és 
una qüestió de voluntat, i recorda la petició de 
senyalització pels nens/es de les escoles.  

Es respon que el tema de la senyalització ja s'ha 
tractat i respòs amb anterioritat i que el tema del 
transformador és competència de l'empresa elèctrica 
i s'està treballant amb els tècnics.  

 

Aitor reivindica el cas de desnonament de la 
veïna Encarna i la seva família amb menors. 
Pregunta que farà l'Ajuntament per evitar que 
marxi, perquè no ho permetran. 

Es respon que ara mateix ho està treballant l’Oficina 
d’Habitatge amb el servei SIPHO i la mediació dels 
Serveis Socials. En principi hi haurà un judici verbal i 
divendres han de passar a veure si encara continua.  

Abdó Florenci comenta: 
• A Plus Ultra a l'església es posen tanques 

però continuen aparcant cotxes quan no 
hauria d'aparcar ningú.  

• La problemàtica dels excrements de gossos i 
la petició d'augmentar la vigilància de Mossos 
i de GUB per evitar incivisme i tenir més 
seguretat.  

• El gran amb els carretons i matalassos del 
col·lectiu romanès, que genera malestar. 

• Que es controlin les places d'aparcament de 
les persones amb discapacitat perquè hi ha 
persones que tenen plaça i no els hi pertoca, 
n'hi ha moltes de seguides i és un abús. 

• L’OAC tanca al juliol i els veïns/es tenen dret a 
no haver de desplaçar-se ja que paguen 
impostos igual i proposa que s’obri més de 3 
dies a Benestar Social de la Generalitat.  

Es respon que es parlarà amb l’OAC a veure què es 
pot fer, igual que amb la Generalitat. 

Des de l'Ajuntament es posen mitjans contra 
l’incivisme però cal conscienciar a les persones. 
Sobre la policia de proximitat es respon que s’estan 
posant tots els recursos disponibles.  

S'explica que els informes de la GUB i els Mossos 
destaquen que la Marina no són dels barris amb més 
problemàtica sobre carretons. Els problemes de 
convivència es tractaran però és complicat, cal tenir 
en compte que és una altra cultura i una manera de 
viure diferent. Abdó Florencio proposa que es facin 
mesures perquè es vagin movent i Xavier Farré diu 
que hi ha formes per fer més pressió perquè es 
moguin però és un problema general i no només del 
col·lectiu romanès.  

Felipe Mayoral pregunta per la possibilitat 
d’ampliar el parc de Can Sabaté i posar pistes 
pel jovent. Diu que la policia de proximitat hi va 

Es pren nota de la demanda. 
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anar fa temps però no han tornat i ara s’hi ha 
posat un grup de joves.  

 
Sense més comentaris, es dóna per finalitzada la sessió. 


